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PROTOKÓŁ NR 10/2021 
z posiedzenia Komisji Społecznej, które odbyło się 17.11.2021 r.  

w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Stan realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021. 

2. Realizacja wniosków Komisji za III kwartał 2021 roku. 

3. Opiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami uprawnionymi na 2022 rok, 

b) w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Bieruń, 

c) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Przyjęcie Protokołu nr 9/2021 z posiedzenia Komisji Społecznej z dnia 20.10.2021 r. 

 
Przewodnicząca Komisji Barbara Panek-Bryła otworzyła posiedzenie Komisji Społecznej. Przywitała 
wszystkich, którzy przybyli na posiedzenie komisji oraz zapytała czy wszyscy radni otrzymali 
zawiadomienie wraz z zaproponowanym porządkiem posiedzenia i czy wnoszą uwagi do porządku 
posiedzenia. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że liczba obecnych na sali radnych pozwala na 
prawomocne obradowanie oraz podejmowanie wniosków.  
 
Wobec braku uwag, Przewodnicząca Komisji przeszła do merytorycznych punktów posiedzenia.  
 
 
Ad 1 
Temat „Stan realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021” przedstawiła Naczelnik Wydziału 
Nadzoru i Spraw Społecznych Katarzyna Mazurczyk. 
 
W czasie dyskusji, w której głos zabrały: radna Agnieszka Demska-Furgał oraz Przewodnicząca Komisji 
poruszono kwestie m. in.: analizy arkuszy organizacyjnych, oceny pracy szkół w okresie współpracy  
z wydziałem Nadzoru i Spraw Społecznych, usprawnień i zmian, jakie nastąpiły od momentu powstania 
tego wydziału, wskazówek dla dyrektorów placówek, aby wspomóc i usprawnić ich działania, poziomu 
nauczania, odnajdywania się uczniów po powrocie do szkół, wsparcia systemowego, które realizują 
szkoły, m.in. godziny tzw. Czarnkowe lub inne działania narzucone odgórnie, mniejszej ilości 
wychowanków Przedszkoli oraz mniejszej ilość nauczycieli. 
Odpowiedzi na zadawane pytania udzieliły Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw Społecznych, 
Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 Zuzanna Bizacka oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 
Małgorzata Wolny. Przewodnicząca Komisji poprosiła, aby w przyszłym roku zawarto informację  
o ilości nauczycieli. Jeśli byłoby ich mniej to, z jakiej przyczyny i w jakich placówkach. Następnie 
poruszyła kwestie m.in.: indywidualnego toku nauczania, narkomanii w szkołach, zabiegów, które 
przyniosły tak dobre wyniki w języku angielskim oraz zwiększenia porad psychologicznych, związanych 
z sytuacją epidemiologiczną. Odpowiedzi na zadane pytania udzieliły Dyrektor Szkoły Podstawowej  
nr 1 oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3. Kolejno w dyskusji głos zabrała radna Agnieszka Demska-
Furgał, która zapytała Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3, jakie ma przemyślenia po trzech miesiącach 
pracy na tym stanowisku. Odpowiedzi udzieliła Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3. 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie następującą opinię: 
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Opinia 1 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje stan realizacji zadań oświatowych za rok 2020/2021. 

za – 5 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym.– 0 głosów     Brak głosu – 1 radny 

Opinia przyjęta, przy 5 głosach za. 
 
Przewodnicząca Komisji ogłosiła 2-minutową przerwę techniczną. 
 
Po przerwie Przewodnicząca Komisji wznowiła posiedzenie. 
 
Ad 2 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie następującą opinię: 
 
Opinia 2 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje realizację wniosków Komisji za III kwartał 2021 r. 

za – 6 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 6 głosach za. 
 
Ad 3 
Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami uprawnionymi na 2022 rok 

 
Projekt uchwały omówiła Inspektor ds. społecznych Anna Mokry.  
 
W czasie dyskusji głos zabrały radna Agnieszka Demska-Furgał oraz Przewodnicząca Komisji. Poruszyły 
kwestie m.in.:  kwoty zaplanowanej na realizację programu, wspólnego spotkania organizacji pod egidą 
Burmistrza Miasta, punktu d w rozdziale 4 w załączniku do projektu uchwały.  
Odpowiedzi udzielili Inspektor ds. społecznych oraz Zastępca Burmistrza. 
 
Opinia 3 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy  
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami uprawnionymi na 2022 rok 

za – 6 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 6 głosach za. 
 

b) w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Bieruń 

 

Zastępca Burmistrza zawnioskował o zdjęcie z porządku posiedzenia projektu uchwały i przesunięcie 

jego opiniowania na grudniowe posiedzenie komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku posiedzenia projektu 

uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Bieruń oraz przesunięcie jego opiniowania na 

grudniowe posiedzenie komisji: 

za – 6 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowaną zmianę. 
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c) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Piotr 

Ćwiękała.  

 

W czasie dyskusji głos zabrała Przewodnicząca Komisji, która poruszyła kwestie m.in.: mniejszego 

spożycia alkoholu w gminie, dostępności alkoholu, bezpośredniego wpływu na zależność pomiędzy 

łatwością zdobycia alkoholu, a problemem z uzależnieniem od alkoholu, wzrostu problemu  

z narkomanią, zgody uzależnionej osoby na leczeniu zamknięte, ilości podopiecznych MOPS-u 

korzystających ze szkoły dla rodziców. Odpowiedzi udzielił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 

 
Opinia 4 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

za – 6 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 6 głosach za. 
 
Ad 5 
W tym punkcie posiedzenia, jako pierwszy zabrał głos radny Edward Andrejczuk, który zapytał jak 
wygląda sytuacja ze szczepieniami przeciw grypie i z realizacją programu gminnego. Inspektor ds. 
społecznych Anna Mokry odpowiedziała, że trzykrotnie ogłaszano konkurs na wybór realizatora, ale 
żaden podmiot się nie zgłosił. Przewodnicząca komisji zapytała czy są znane przyczyny. Naczelnik 
Wydziału Nadzoru i Spraw Społecznych poinformowała o rozporządzeniu w sprawie zapobieganiu 
grypie sezonowej w sezonie 2021/2022, które daje uprawnienia trzynastu grupom podmiotów do 
bezpłatnych szczepień przeciwko grypie, dlatego podmioty nie były zainteresowane małą skalą 
gminnego programu. Radny Edward Andrejczuk zaproponował, aby obniżyć limit wieku do 50+. 
Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw Społecznych poinformowała, że nie jest to kwestia chęci 
mieszkańców, bo był zgłoszenia. Natomiast problem tkwi w dostępności szczepionek. 
Następnie głos zabrała Przewodnicząca komisji, która poruszyła kwestie standardów, jakie przyjęto na 
drogach w okolicach centrum, a które zakładają m.in. przy wjazdach bruk łupany to znaczy nierówny. 
Wspomniała, że jest to krytykowane przez mieszkańców, ponieważ ciężko wjechać wózkiem 
inwalidzkim czy rowerem. Zapytała również czy jest możliwość zmiany tej nawierzchni i czy jest 
uchwała bądź rozporządzenie, które określa, jaką nawierzchnię należy kłaść na drogach, chodnikach  
i wjazdach. Zastępca Burmistrza poinformował, że musi to zweryfikować i przekaże odpowiedź, czy 
zostały wprowadzone takie dokumenty. 
 
Ad 5 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie Protokół Nr 9/2021 z posiedzenia Komisji, 
które odbyło się w dniu 20.10.2021 r. 

za – 6 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodnicząca Komisji po zrealizowaniu porządku, zamknęła posiedzenie komisji. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
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Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała:   
Justyna Kasperczyk        
 

           Przewodnicząca Komisji Społecznej 
 

        
dr Barbara Panek-Bryła 


